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Z Á P I S  

z jednání Rady DSO Chomutovsko – 5/2023 

Místo:  Jirkov, Červený hrádek 
Termín:  19. září 2023 
Čas:  9:00 – 10:00 hodin 

PROGRAM: 

1. Úvod: schválení ověřovatele, prověření usnášeníschopnosti, schválení programu jednání 
2. Informace o projektech a aktivitách 

• OPŽP 21+ (K6, N2) 

• MA 21 

• K7 

• OPŽP 21+, nová výzva – K8 

• GDPR 

• Vzdělávací cyklus, příprava setkání admin. pracovníků a účetních 

• Setkání s kolegy z Písecka 
3. Plnění rozpočtu 2023 

• Rozpočtové opatření 5/2023 

• financování kanceláře Svazku 
4. Různé (setkání Všestudy, kontrolní komise) 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

PRŮBĚH: 

1. Úvod 

Předseda Dobrovolného svazku obcí Chomutovsko (dále také Svazek), Mgr. Milan Märc, přivítal 
přítomné a konstatoval, že jsou přítomni 4 členové rady Svazku obcí Chomutovsko (dále také Rada). 
Rada je podle stanov Svazku usnášeníschopná. Prezenční listina přítomných je přílohou č. 1 tohoto 
zápisu.  

Zapisovatelka: Ing. Lenka Kynčilová  
Ověřovatelem zápisu je Ing. Petr Šmíd, starosta obce Hrušovany 

Schválení programu jednání.  

Usnesení č. 1/5/2023: Rada schvaluje 
jako zapisovatelku z dnešního jednání Ing. Lenku Kynčilovou, jako ověřovatele zápisu Ing. Petra 
Šmída, starostu obce Hrušovany a schvaluje předložený program jednání. 
Pro:  4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

2. Informace o projektech a aktivitách 

• OPŽP 21+, Kompostéry 6 a Nádobí 2 

Kompostéry 6  
Kompostéry a štěpkovač byly do obcí zapojených do projektu (Údlice, Chomutov, Černovice, Jirkov, 
Hrušovany) dodány v požadovaném počtu a kvalitě. Smlouvy o výpůjčce byly podepsány.  Úhrada 
faktury proběhla podle podmínek dotace z dotačního účtu Svazku. Veškerá požadovaná dokumentace 
k veřejné zakázce byla doložena do monitorovacího systému ISKP21+ a byla schválena. V prvním týdnu 
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v září byla schválena žádost o platbu se závěrečnou zprávou o realizaci a dotace byla proplacena na 
účet Svazku. Podíly na dotaci jsou vráceny obcím zapojeným do projektu. Udržitelnost je 5 let. 
 
Nádobí 2  
Dodávka nádobí proběhla v požadovaném počtu a kvalitě, byla zorganizována perfektně. Všechny obce 
zapojené do projektu byly s organizací velmi spokojeny (Březno, Černovice, Jirkov, Otvice, Strupčice). 
Smlouvy o výpůjčce byly podepsány. Úhrada faktur za dodávku nádobí i myček byla provedena 
v souladu s podmínkami programu. Obě veřejné zakázky byly zadány do systému ISKP21+ a schváleny.  
Je podána žádost o platbu a závěrečná zpráva o realizaci projektu.  

Pro projekt platí obdobné podmínky jako v případě K6, zejména 5 let udržitelnosti!!! 

• MA 21 

Druhý ročník výtvarné soutěže Můj/Náš Svět se velmi vydařil.  Učitelé a děti školských zařízení, kteří se 
této akce zapojili, si zaslouží velkou pochvalu. Obrázky byly velmi podařené a děti si velmi užili vernisáž 
výstavy dětských obrázků. Výstava byla během léta velmi navštěvovaná a po dohodě s Chomutovskou 
knihovnou se podařilo prodloužit termín výstavy až do konce října. V současné době jsou vybrané 
obrázky zadány do výroby sady dřevěných kostek a puzzle. Výstup by měl být hotov v polovině října 
2023. 

Děkujeme obcím, které projekt podpořily. Jedná se o obce: Bílence, Březno, Hrušovany, Jirkov, 
Málkov, Strupčice, Údlice. Město Chomutov poskytlo pomoc při organizaci vernisáže výstavy.  

Kancelář Svazku opět připravila společnou akci Ukliďme Chomutovsko – v podzimním termínu 
16.9.2023. Lze konstatovat, že při opakovaném úklidu se daří udržovat území obcí stále v lepším 
pořádku. 

• ÚK – výzva odpady 2023, nové projekty K7 

Obě žádosti o dotaci z Programu na podporu odpadového hospodářství Ústeckého kraje byly 
podrobeny v průběhu léta kontrole ze strany hodnotitelů kraje. Po prázdninách bude probíhat 
schvalovací proces, konečný výsledek budeme znát až koncem října. Máme informace, že je ve výzvě 
značný převis žádostí.  Manažerka Svazku, Ing. Lenka Kynčilová vznesla otázku k přípravě zadávací 
dokumentace k výběru dodavatele. Vzhledem k nejednoznačnému směřování v likvidaci odpadů a 
jejich třídění, by bylo možné poptávat kontejnery s barevnými víky nikoli celobarevné. V diskusi zmínil 
předseda Svazku Mgr. Milan Märc stávající a očekávaný vývoj v Chomutově. Actherm, a.s. připravuje 2 
projekty, spalování odpadu a paroplynovou elektrárnu. Ing. Petr Šmíd, starosta obce Hrušovany 
doplnil, že považuje za vhodné kombinovat tyto dva projekty s FVE. 

• OPŽP+, 59. výzva – nový projekt K8 

Program OPŽP+ vyhlásí další výzvu. Původní termín 15. listopadu 2023 je posunut na leden 2024. Na 
základě avíza o výzvě se přihlásilo do projektu 8 obcí, které mají zájem pořídit kompostéry, kontejnery 
na textil, přístřešky na kontejnery, kontejnery na tříděný odpad atd. Podmínky výzvy dosud neznáme, 
připravujeme podklady, pravděpodobně nebudou moci být zcela uspokojeny všechny požadavky obcí. 
Rada pověřila manažerky Svazku přípravou projektové žádosti.  

• GDPR 

Kancelář Svazku pokračuje ve výkonu pověřence, poskytuje poradenství a průběžně vyhodnocuje 
situaci v obcích zejména podle aktuálních informací z UOOU. Poradenství se týká ve většině případů 
žádostí podle zákona č. 106/1999 Sb. V nejbližší době plánujeme monitorovací návštěvy v obcích 
Březno, Hrušovany a Strupčice.  

• Vzdělávací cyklus 
Další školení JUDr. Horníka se bude konat v úterý 3. 10. 2023. Je připraven program školení, který byl 
rozeslán všem obcím. 
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Kancelář Svazku opět připravuje setkání účetních a administrativních pracovníků členských obcí. 
Termín setkání a témata budou včas oznámena účastníkům. Setkání je organizováno s hlavním cílem 
zapojit do diskuse administrativní pracovníky a účetní členských obcí Svazku. Program bude 
koncipován tentokrát tak, že na úvod bude představena zajímavá prezentace firmy Renton se 
zajímavou nabídkou na systém správy nemovitostí. K této prezentaci budou pozváni i starostové a 
starostky obcí. Po skončení této části programu bude pokračovat diskuse pouze pro administrativní 
pracovníky a účetní. Ing. Petr Šmíd, starosta obce Hrušovany upozornil, že systém firmy Renton je 
v současnosti funkční pro správu bytů, pro některé obce by bylo vhodné, kdyby systém zvládl i správu 
jiných nemovitostí, např. zahrádky apod. 

• Setkání s kolegy z Písecka 

Ve dnech 9. – 11. října se skupina starostek a starostů Svazku vydá na poznávací zájezd na Písecko. Na 
setkání s kolegy ze Svazku obcí regionu Písecka je připraven program k diskusi na témata: spalovna 
ZEVO Písek, školské MAPy, nevyužité prostory Brownfields, kompostárny, kontejnery, destinační 
společnost Píseckem.cz. Zároveň je připravena návštěva obcí, které uspěly v soutěži Vesnice roku. 

Usnesení č. 2/5/2023: Rada  
a) bere na vědomí informaci o projektech a aktivitách 
b) pověřuje manažerky Svazku přípravou projektové žádosti o dotaci ve výzvě č. 59 OPŽP+ 
Pro:  4  Proti: 0  Zdržel se: 0 

3. Plnění rozpočtu 2023 

• Návrh rozpočtového opatření č. 5/2023 

Radě byl předložen návrh rozpočtového opatření č. 5/2023, viz příloha č. 2 tohoto zápisu, který 
zohledňuje finanční vypořádání dotace K6 a N2 ve výši 2 771 tis. Kč na příjmové stránce, kde je rovněž 
zahrnut dar od obce Vysoká Pec ve výši 20 tisíc Kč. Na výdajové stránce je navýšena položka Ostatní 
platy z důvodu předpokládaných nákladů na školitele ve výši 15 tis. Kč, dále položka Nákup ostatních 
služeb z důvodu úhrady nákladů na služby v souvislosti s Cestou za poznáním na Písecko ve výši 70 tis. 
Kč a občerstvení 7 tis. Kč. 

Celkem změna na výdajové stránce ve výš 110,4 tis. Kč je v kompetenci Rady. Rada projednala návrh 
RO č. 5/2022. 

• Financování kanceláře Svazku:  

Hospodaření Svazku se v polovině letošního roku vyvíjelo s mírným přebytkem rozpočtu, za celý rok 
2023 však lze očekávat mírný schodek. Ačkoli jsme ještě za první dva měsíce mohli čerpat podporu 
z projektu EÚD, v dalších projektech K6 a N2 jsme získali 7 % navíc na související aktivity a kapitalizací 
účtu termínovaného vkladu u KB pokračujeme ve zhodnocení volných prostředků.  Oproti tomu jsou 
bohužel vyšší ceny za služby a občerstvení. V diskuzi byla projednávána otázka financování dotačního 
managementu, starostové přislíbili zjistit sazby firem, které se zpracováním projektů zabývají. 

K diskusi je připraven materiál o mzdových nákladech – viz příloha č. 3. Rada jednala na uzavřeném 
jednání zejména o mzdových nákladech zaměstnanců kanceláře Svazku. 

Usnesení č. 3/5/2023: Rada 
a)  schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2023, jak je v příloze č. 2 tohoto zápisu, 
b) bere na vědomí 
Informaci o financování kanceláře Svazku  
Pro:  4  Proti: 0  Zdržel se: 0 
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4. Různé 

• Setkání ve Všestudech 

Na pátek 22. 9. 2023 jsou zástupci členských obcí Svazku spolu s partnery zváni na setkání do Všestud. 
Občerstvení připraví ve spolupráci obce Všestudy, Spořice a Strupčice. Čas konání, dress code a další 
podrobnosti byly upřesněny. 

• Prezentace firmy Meva-Tec, s.r.o. Roudnice 

Dne 14. 9. 2023 se konal Den otevřených dveří firmy Meva-Tec, s.r.o. Pozvánka byla rozeslána všem 
obcím. Firma předváděla novinky v sortimentu pro odpadové hospodářství obcí. Zajímavosti 
z prezentace jsou připraveny pro jednání valné hromady Svazku. 

• Kontrolní komise 

Dne 13. 9. 2023 se konala schůze kontrolní komise. Zápis ze schůze kontrolní komise byl zaslán do 
všech členských obcí Svazku. 

 

• Příští schůze rady bude v souladu se stanovami Svazku zorganizována v termínu nejbližším po 
neděli 19. 11. 2023.  

 
Dne: … 
Mgr. Milan Märc    Ověřil: Ing. Petr Šmíd 
 
 
 
 
 
…………………………….    …………………………………….. 
předseda Svazku    starosta obce Hrušovany 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

2. Rozpočtové opatření 5/2023 

3. Financování kanceláře svazku 
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